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Protokół Nr XLI/2023 
z XLI Sesji Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 17 maja 2023 roku. 

 

XLI Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 17 maja 2023 r. w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 16:01 do godz. 18:33. Obrady odbyły się w zdalnym 

trybie obradowania, tj. z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Ponadto 

trzynaścioro radnych uczestniczyło w sesji osobiście, natomiast jedna połączyła się zdalnie - Radny 

Andrzej Kowalczyk. 
W obradach poza Radnymi udział wzięli: 

 Kinga Sosińska- Wójt Gminy, 

 Danuta Słowik- Skarbnik Gminy, 

 Paweł Pleśniak- Radca Prawny, 

 Sołtysi wsi, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 1 

Otwarcia XLI Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonał Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 

Zbytek.  

Radna Mirosława Bielicka przybyła na obrady sesji Rady Gminy, powiększając liczbę radnych do 13. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o wniosku w sprawie zmiany w porządku 

obrad.  
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalności między sesjami, w tym 

informacje o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami, w tym 

informacje o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz 

zajęcie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie 

uwzględniono w porządku sesji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus wsparcia seniorów” 

na rok 2023 dla Gminy Stanisławów. (druk nr 356) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Stanisławowie, gmina Stanisławów. 

(druk nr 357) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ołdakowizna, gmina 

Stanisławów. (druk nr 358) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/325/2023 Rady Gminy 

Stanisławów z dnia 2 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stanisławów w 2023 roku. (druk nr 359) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku . (druk nr 360) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stanisławów. 

(druk nr 361) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok. (druk nr 362) 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 

2023 – 2033. (druk nr 363) 

15. Wolne wnioski i pytania. 

16. Zajęcie stanowiska w sprawie trybu obrad kolejnego posiedzenia sesji Rady Gminy. 

17. Zamknięcie obrad.  
 

Zmiana do porządku obrad: obecny pkt.15 „Wolne wnioski i pytani” staje się pkt 4, a kolejne 

punkty uzyskują numery o jeden większe.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższy wniosek o zamianie 

punktu 15 na pkt 4.  

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13 radnych). Wniosek został przyjęty. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie nowy porządek obrad w 

przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13 radnych). Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XL Sesji Rady 

Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XL Sesji Rady Gminy z dnia 

29 marca 2023 r. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głosu - brak (głosowało 12 radnych). Protokół z XL Sesji Rady 

Gminy został przyjęty jednogłośnie. Brakujący głos wynikał z problemów technicznych. 

Ad. 4 

Do obrad dołączyła Radna Elżbieta Król powiększając liczbę radnych do 14 członków. 

Pan Wacław Płókarz spytał czy w związku z inflacją nie powinno dokonać się rewaloryzacji 

wynagrodzeń dla nauczycieli i urzędników ? Kolejny punkt zgłoszony przez mieszkańca dotyczył 

inwestycji drogi Zalesie – Suchowizna, oraz postawienia wniosku o sprawdzenie dokumentacji 

dotyczącej drogi, przedstawionej na obradach komisji rewizyjnej. Poprosił również o sprawdzenie 

inwestycji dotyczącej ulicy Polnej, a także budżetu w punkcie „Modernizacja drogi gminnej Wólka 

Czarnińska” (paragraf 50-60, rozdział 10.10, pkt.3-4). Ostatnia sprawa dotyczyła planów pozyskania 

przez gminę źródeł wody pitnej dla naszej gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że na kolejnym posiedzeniu komisji rewizyjnej 

będzie omówiony wniosek dotyczący tematu dokumentacji dotyczącej drogi Zalesie – Suchowizna.  
Pani Monika Krupa – Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska 

poinformowała, iż remont drogi w Wólce Czarnińskiej dotyczył odcinka od drogi krajowej DK 50 na 

zachód (700 m), było złożone dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego, na które gmina 

otrzymała 350 tys. a kwota ta jest wprowadzana do budżetu. Jeżeli chodzi o stację uzdatniania wody, 

to do końca maja rzeczoznawca przygotuje operat szacunkowy na działkę, którą gmina planuje 

zakupić (jednocześnie robi operat dla działek pod targowisko).  

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że temat wody jest na bieżąco podejmowany przez komisje 

budżetową. Docelowo jest szukane inne, odrębne miejsce z innym źródłem wody. 

Rady Gminy Waldemar Czaplicki - Przewodniczący Komisji Społecznej, Ekologii  

i Bezpieczeństwa poinformował, że na posiedzeniach komisji społecznej równie często 

podejmowany jest tematem pozyskania nowego źródła wody i zabezpieczenia w przyszłości wody 

pitnej dla mieszkańców.   
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Przewodniczący Rady Gminy dodał, że jeśli chodzi o temat podnoszenia wynagrodzeń jest to w 

obecnych czasach dość trudny moment ze względu na brak środków i niedobory na środki bieżące. 

Minister Edukacji (a nie samorząd) przyznaje podwyżki ustawowe dla nauczycieli oraz wylicza 

subwencje oświatowe.  

Pani Wójt poinformowała, że każdy kto potrzebuje wsparcia otrzymuje je. Wszystkim zależy na 

dobrym kształceniu dzieci i staramy się pozyskiwać środki finansowe ze wszystkich źródeł 

zewnętrznych, ponieważ jeśli są środki zewnętrzne możemy we wspólnym budżecie dokonać 

przesunięć. Są to trudne sprawy, ale być może z końcem roku uda się pozyskać dodatkową subwencję 

wyrównawczą i spiąć odpowiednio budżet.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radny Stanisław Szczepański dopytał o wyższą cenę za odbiór ścieków, ponieważ w związku z 

zamknięciem do października zlewni, przedsiębiorcy pobierają wyższe kwoty niż zostały uchwalone 

przez Radę Gminy ?  
Pani Wójt odpowiedziała, że zamknięcie oczyszczali w czasie modernizacji było konieczne, ale 

są podjęte kroki dotyczące współpracy z panem Wójtem Tadeuszem Gałązką z Gminy Dobre. Jest 

przygotowana umowa, która zostanie podpisana i usprawni to odbiór nieczystości od mieszkańców.  

Rady Gminy Waldemar Czaplicki zapytał w imieniu mieszkańców o przyczynę tak długiego 

zamknięcia oczyszczalni ? 

Pani Monika Krupa poinformowała, iż jest zdemontowana stacja zlewcza, na jej miejsce będzie 

nowa i czekamy na urządzenia, które są robione na konkretne zamówienie. Ponadto będzie generalny 

remont prasy, czyszczone będą oba reaktory, które wymagają całkowitego remontu. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przypomnienie przewoźnikom o uchwalonych kwotach 

i stosownie się do podjętych uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zestawienie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w 

okresie od dnia 2 marca 2023 r. do 17 maja 2023 r. - załącznik nr 1.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania dotyczące pism ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 6 

Pani Wójt złożyła sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXIX i XL Sesji Rady 

Gminy i z realizacji zadań między sesjami – załącznik nr 2. Pani Wójt zaprosiła na Uroczystą Sesję 

Rady Gminy Stanisławów w dniu 3 czerwca 2023 r. Wydarzenie będzie inauguracją obchodów 500-

lecia Stanisławowa oraz całej gminy, a jednocześnie w tym samym dniu Samorząd Województwa 

Mazowieckiego zaprasza na MAZOpiknik z okazji 25-lecia, odbywający się na boisku sportowym w 

Stanisławowie. Pani Wójt oficjalnie powitała zatrudnionego na stanowisku Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej pana Arkadiusza Redinga, oraz Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury pana 

Łukasza Wawryniuka. Pani Wójt podziękowała za bardzo dobrą współpracę jako radnemu Gminy 

Stanisławów panu Arkadiuszowi Redingowi i życzyła owocnej pracy na stanowisku Kierownika 

Referatu Gospodarki Komunalnej. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował ze swojej strony wiceprzewodniczącemu Rady 

Gminy za cztery lata współpracy i życzył efektywnej pracy na nowym stanowisku. 

Pan Łukasz Wawryniuk - Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury osobiście przedstawił się i 

poinformował o swoich dotychczasowych osiągnięciach.   
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 7 

Radny Robert Rurka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej – załącznik nr 3. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Zygmunt Ochman przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Gospodarki – 

załącznik nr 4. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Waldemar Czaplicki przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Społecznej, Ekologii i 

Bezpieczeństwa - załącznik nr 5.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radna Janina Weselińska przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

- załącznik nr 6. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 8 

Uchwała Nr XLI/347/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie przyjęcia 

Programu Osłonowego „Korpus wsparcia seniorów” na rok 2023 dla Gminy Stanisławów. - 

załącznik nr 7. 

Pani Beata  Wąsowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła infor-

macje dotyczące Programu Osłonowego „Korpus wsparcia seniorów” na rok 2023.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wsparcie sołtysów, aby włączyli się do pomocy przy 

wskazaniu samotnych osób w każdej wsi, do tego programu ? 

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez jej 

odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Ad. 9 

Uchwała Nr XLI/348/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Stanisławowie, gmina Stanisławów - załącznik nr 8. 

Pani Monika Krupa poinformowała o głosowaniu na komisjach dotyczącej zaproponowanej 

nazwy ul. Żurawia w Stanisławowie.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie o uzupełnienie uchwały o nazwę ulicy Żura-

wia. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez jej 

odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Ad. 10 

Uchwała Nr XLI/349/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Ołdakowizna, gmina Stanisławów. - załącznik nr 9. 
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Pani Monika Krupa poinformowała o głosowaniu na komisjach dotyczącej zaproponowanej 

nazwy ul. Trakt Napoleoński w Ołdakowiźnie, gmina Stanisławów.  
Radny Stanisław Szczepański zapytał o ustalenia z mieszkańcami dotyczącymi nazwy ulicy.  

Radna Mirosława Bielicka poinformowała, że spotkanie z mieszkańcami, w sprawie nadania 

nazwy ulicy odbyło się 22 października 2022 r. i zostało zaprotokołowane.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy nazwa Trakt Napoleoński będzie pisana z wielkich 

liter ? 

Pani Magda Kożuch – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ładzyniu po konsultacji z panem 

Łukaszem Wawryniukiem - Dyrektorem GOK poinformowała, że oba wyrazy powinny być 

napisane z wielkich liter.   

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie o uzupełnienie uchwały o nazwę ulicy Trakt 

Napoleoński. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez jej 

odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że na Komisji Budżetu i Gospodarki zainicjowano 

temat dotyczący nadawania nazw ulic imieniem osób szczególnie zasłużonych dla Stanisławowa i 

regionu. 

Ad. 11 

Uchwała Nr XLI/350/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIX/325/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 2 marca 2023 r. w sprawie przy-

jęcia „Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Stanisławów w 2023 roku. - załącznik nr10. 

Pani Monika Krupa przedstawiła informacje dotyczące uchwalenia uchwały w sprawie przyjęcia 

programu i zapobieganiu bezdomności zwierząt na ternie gminy Stanisławów.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez jej 

odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Ad. 12 

Uchwała Nr XLI/351/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie przeka-

zania wniosku - załącznik nr 11. 

Pani Monika Krupa przedstawiła informacje dotyczące uchwały w sprawie przekazania wniosku 

zgodnie z właściwością Wójtowi Gminy, pismo zatytułowane było jako skarga i dotyczyło działań 

Dyrektora Zespołu Szkolnego w Stanisławowie.   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez jej 

odczytywania.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Ad. 13 

Uchwała Nr XLI/352/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stanisławów. - załącznik nr 12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył punkt dotyczący wyboru wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy i ogłosił, że wybór następuje w głosowaniu tajnym. W przypadku głosowania tajnego zgodnie 

z paragrafem 49 ust. 4 Statutu Gminy, Rada Gminy ma obowiązek każdorazowego ustalenia sposobu 

głosowania. Pani Wójt przygotowała projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w 

wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stanisławów, który trafił do radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy wszyscy otrzymali projekt ? Radni nie zgłosili braków.  
Przewodniczący Rady Gminy spytał czy są uwagi do regulaminu ? Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy można rozpocząć głosowanie ? Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Radna Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego procedowania uchwały bez 

odczytywania całego regulaminu.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcia regulaminu wyborów wice-

przewodniczącego Rady Gminy Stanisławów w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 13 głosów – za,1 głos - wstrzymujący  (głosowało 14 radnych). Regulamin został przy-

jęty. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił kolejny etap wyborów – rozpoczęcie zgłaszania kandyda-

tów do Komisji Skrutacyjnej. Powinno być wybranych co najmniej trzech kandydatów. Osoba która 

będzie kandydatem na wiceprzewodniczącego nie może być w składzie Komisji Skrutacyjnej. Prze-

wodniczący Rady Gminy zaproponował radnego Roberta Rurkę – Przewodniczącego Komisji Rewi-

zyjnej, radnego Zygmunta Ochmana – Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki oraz rad-

nego Waldemara Czaplickiego – Przewodniczącego Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa, 

tym bardziej, że żaden z Przewodniczących Komisji nie może być wiceprzewodniczącym Rady 

Gminy. Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zamknięcie listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 

i odczytał jej skład.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

p. Zygmunt Ochman, p. Robert Rurka i p. Waldemar Czaplicki.  

Głosowanie: 13 głosów – za, 1 głos –wstrzymujący, (głosowało 14 radnych). Skład Komisji Skruta-

cyjnej został wybrany.  

Skład Komisja Skrutacyjna wybiera spośród siebie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodniczącym zostaje p. Zygmunt Ochman. 

Przewodniczący Rady Gminy  ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesji, a w tym czasie zgłaszani 

są kandydaci na wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Rany Waldemar Czaplicki zgłosił kandydaturę radnej Dominiki Siedleckiej na wiceprzewodniczącą 

Rady Gminy Stanisławów. 

Radna Dominika Siedlecka zgodziła się na wytypowanie swojej osoby na zaproponowaną funkcję.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zapytał o inne propozycje, a w związku z brakiem innych 

kandydatów ogłosił zamknięcie listy kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłosił 5 minutową przerwę na przygotowanie kart do 

głosowania.  
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Po przerwie, wg. alfabetu radni obecni osobiście na sesji oddają głosy do urny. Przeprowadzone przez 

Komisję Skrutacyjną tajne głosownie nie obejmuje radnego Andrzeja Kowlczyka, który uczestniczy 

w obradach zdalnie. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłosił 5 minutową przerwę na przeliczenie oddanych głosów 

i sporządzenie protokołu.. 
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Zygmunt Ochman zgodnie z protokołem 

odczytał wyniki głosowania. - załącznik nr 13. 
Liczba radnych obecnych osobiście na sesji 13 radnych. 

Liczba kart nieważnych 0. 

Liczba głosów nieważnych 0. 

Liczba głosów ważnych 13. 

Liczba głosów za wyborem kandydata 12. 

Liczba głosów przeciw wyborom kandydata 1. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłosił, że radna Dominika Iwona Siedlecka została wybrana 

na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stanisławów.   

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie wyboru kandydata na wiceprzewodniczącego i 

odczytał treść uchwały Nr XLI/352/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stanisławów.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy Stanisławów .  

Głosowanie: 13 głosów – za, 1głosu - brak (głosowało 13 radnych).  Brak głosu wynikał z proble-

mów technicznych. Autopoprawka została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych).  Uchwała została podjęta.  
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dominika Iwona Siedlecka podziękowała za oddane głosy 

i zapewniała o swoim zaangażowaniu.  

Ad. 14 

Uchwała Nr XLI/353/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok. - załącznik nr 14 
Pani Danuta Słowik – Skarbnik Gminy poinformowała, że w uchwale budżetowej na ten rok dla 

Gminy Stanisławów na 2023 r. uwzględniając dwie autopoprawki – złącznik nr 15 i 16.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby przeprowadzić jedno głosowanie dotyczące 

obu autopoprawek. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy Stanisławów. 

Głosowanie: 14 głosów – za (głosowało 14 radnych). Autopoprawka została podjęta. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego 

procedowania uchwały bez jej odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek został podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawek Wójta Gminy Stanisławów.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta.  

Ad. 15 
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Uchwała Nr XLI/354/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 17 maja 2023 r. w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2023 – 2033.   - załącznik nr 

17. 

Pani Danuta Słowik omówiła uchwałę dotyczącą zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stanisławów, oraz autopoprawki nr 1 i 2.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy Stanisławów. 

Głosowanie: 14 głosów – za (głosowało 14 radnych). Autopoprawka została podjęta. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dominika Siedlecka zgłosiła wniosek dotyczący dalszego 

procedowania uchwały bez jej odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14  radnych). Wniosek została podjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawek Wójta Gminy Stanisławów.  

Głosowanie: 14 głosów – za, (głosowało 14 radnych). Uchwała została podjęta. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję dotyczącą obrad kolejnej sesji 

Rady Gminy w trybie hybrydowym. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos przeciw, 1 przeciw (głosowało 14 radnych). Następne posiedze-

nie sesji Rady Gminy odbędzie się w trybie hybrydowym.  
Pan Arkadiusz Reding – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej podziękował wszystkim 

za współpracę i życzył samych sukcesów, oraz dalszej owocnej pracy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 9 lipca 2023 r. odbędą się wybory do 

Rady Gminy Stanisławów, a w dniu 3 czerwca 2023 r. w sali gimnastycznej Zespołu Szkolnego 

odbędzie się Uroczysta Sesja Rady Gminy Stanisławów z okazji 500-lecia Stanisławowa.  

 Ad. 17 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Waldemar Zbytek - Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XLI Sesję Rady Gminy Stanisławów. 
 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 

  

Katarzyna Sabak       Waldemar Zbytek 


